

中共中央对外联络部

INTERNATIONAL DEPARTMENT
CENTRAL COMMITTEE, COMMUNIST PARTY OF CHINA

南非共产党中央委员会：

值此贵党建党 100 周年之际，中国共产党中央委员会谨向你们，并通过你们向贵党全体党员致以热烈祝贺！

100 年来，贵党积极投身南非反种族隔离斗争和民族民主革命，为新南非的建立和发展、为增进南非人民福祉作出了历史性贡献。

100 年来，贵党以马克思主义为指导，积极探索在南非建设社会主义，党的队伍不断壮大，为国际共运事业发展发挥了重要作用。

站在新的历史起点，我们愿同贵党进一步密切交往，互学互鉴，相互支持，携手推进各自党的事业发展振兴，推动中南全面战略伙伴关系发展，构建更加紧密的中非命运共同体。

愿两党友谊万古长青！

中国共产党中央委员会
(对外联络部代章)

2021 年 6 月 22 日于北京

(Translation)

Central Committee
South African Communist Party (SACP)
Johannesburg
South Africa

Message of Congratulations

Beijing, 22 June 2021

Central Committee of the SACP,

On the occasion of the 100th anniversary of the founding of the SACP, the Central Committee of the Communist Party of China (CPC) wishes to extend our warm congratulations to you, and through you, to the entire membership of the SACP!

Over the last century, the SACP has dedicated herself to the anti-apartheid struggle and indeed the National Democratic Revolution in South Africa and has made historic contribution to the birth and development of the new South Africa, and to the improvement of the wellbeing of South African people.

Over the last century, the SACP has worked vigorously under the guidance of Marxism for the exploration of building socialism in South Africa and the contingent of South African communists has been growing continuously, highlighting the important role the SACP has played in the development of the international communist movement.

At this new historic juncture, we at the CPC are willing to further increase contacts and enhance mutual learning and mutual support with the SACP as we join hands in an effort to promote each other's undertakings, to develop stronger China-South Africa Comprehensive Strategic Partnership, and to build an even closer China-Africa community with a shared future!

Viva CPC-SACP friendship!

(Seal of the International Department

Central Committee

Communist Party of China

in lieu of)

Central Committee

Communist Party of China